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Referat af HG Fodbolds ordinær generalforsamling tirsdag d. 23/8 2A22kl.19.00 i Flerlufsholm Idrætscenter i lokale M 1 på 1. sal.

Næstformand Jens-Erik Petersen bød de fremmødte - I fra bestyrelsen og 12 menige medlemmer - velkommen og håbede på et konstruktivt møde

1. Valg afdidgent

Arne Lundsby Andersen blev foroslå61, og valgt uden modkandidat. Amo konstatercde, at generalforsamlingen var rcttidigt indkaldtde rigtige steder og dermed lovlig

og beslutningsdygtig.

2. Aflæggelse af bestyrelsens beretninger:

a) Folmand Pgter Dillovs€n

Formand Peter Ditlevsen fremlagde sin boretning mundtlig med taktilAsbjøm Rylund og Jens-Erik Petelsen, der begge trådte ud afbes9relson. Også en stor tak til

Tommy Lauth og de personer, d6r gennom 30 år har stået for en stor og flot Fodboldskole. Tommy de sidsto 20. Cirka!Desuden omtalte Poter de mange øojekter,

som Fodboldafdelingen har i støbeskeen. Ivladvogn, Træneromklædningsrum, klickboard, veo-camera, kombineret ldublokale og taktikrum samt ændring af brug af

lokale 2412. Desuden nævnte P6ter en ny samarbejdsaflale med NIF samt en god sponsoranale med Seiffort Sport og Select, selv om 1, division d€mer er trukket

ud afaftalen. Bestyrelsen vil arbejdevidero med tankerne om en lønnet administrativ medarbejder og en bømeansvarlig. Beretningen blev taget til ofterretning.

b) Herr€/dr€ngeformand Mi6hael Helsinghoff

I Mlchael Helsinghoffs fravær odenterede Jens-Erik kort om 3 store og gode truppe i herreseniorafdelingon. Truppene fungerergodt hver i§ær, men samarbejdet

mellem huppene halter. Michael Klausen - træner for 2. holdet - forklarede, at spillerne pdodterer anderled€s idag. Kammeratskabet vægter more end at spille på €t

højer€ raflgeronde hold. Beretningen tagst til effenolning.

c) Kvinde/pigeformand ved Glenn Pede6en og Potor Dillevsen

Peler fortalto om on harmonigk afdelang, hvor dgr er ro og der arbejdes seriøst i all€ truppene. U16 elite arbejder på at få en licensstjeme om 1 eller 2 årl T.t.€.

d) Heneungdom U 13 til U 17

Kim Jensen fortalte om tilfredse hænere, ladere og spillere. Samarbejdsaftale m6d NIF indgået på områdel, så vikan få dygtigerc hænere, og - især-

målmandstrænere, som vi manglet T.t.e

e) Børnefodbold ved Søs Abel

JensErik oplæste €n kort beretning fra Søs Abel. Rigtig mange bømemedlemmor, hvor der mangler trænore/forældre tilat hiælpe. Et kendtfænomen. Desværre.

Dor arbejdes på en løsning. T.t.e.
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3. Fremlæggelse af revideret regnskab for året 202112022 og budgot for å rcI202212023 vlfoielningsfører Tommy Lauth.

Kasserer Tommy L6uth gennomgik regnskabet for detforløbne år. Det udvisto et overskud på kroner 17'1771,- efter hensættelse på kroner 300000,_ ien fond til

kunstgræsbane 2. Efter få bemærkninger blev regnskabet enstemmigl godkendt!

Budgettet for 202223, der udviser et ovorskud på koner 193284,- kroner og kontingentsatser blevfremlagt af Tommy Laulh til orientrering. Taget tilefterretning uden

bem€grkningerl

4. HG Fodbolds målsætning forden kommende 6æson v/brmand Peter Ditlev§en

Bostyrelsen har lkke arbejdet mod Målsætnlngen I årets løb. Det dagllge arbelde har taget kæfrerne. Goneraltor§amllhgen drøftede, om der fortsat var bohov for

hvert år at havo en målsælningsdebat. Dst overlades tilden nye bestyrelse at komme med oplæg hertil. Arstallene rotles afJens-Erik

5. lndkomne forslag. Forslsg, der ønskes behandlet skal være formand P€ter Ditlevsen (maii: hgful]lQgdo-llgld:i{r|lld!) i hænde sene§t I dage før

generalforsamlingen, d.v.s. sonesl mandag den 15. augu§t 2022.

lngen indkomne forslag

6. Valg til b6stlrelsen

å) På valg er Iormand P€ter Ditlevsen.

Peter blev mod akklamation valgt for en toårig periode.

b)Valg af regnskabsfører/kasserer og sekretær for en 2 åfig poriod6. Tommy Lauth er villig tilgenvalg, mens Jens-Erik Petersen ikk€ modtager valg

Tommy blev valgt for 1 år, så vifølger vedtægteme. Sekretærposten ervåkant. Beslyrelsen konstituerer selv en ny seketær for 1 år

c) På valg for er, jf. vedtægteme, b6stfetsesmedlem Michael H6lsinghoffog Hennk Hansen, der begge er villige tilgenvalg for en 2 årig periode samtAsbjørn

Rylund, de. ikke ervillig lilgenvalg

Llichael Helsinghofiog Henrik Hansen blev genvalgtfor en toårig periode med akklamation. Bestyrelsen fik mandal til at supplere be§lyrelsen med yde.liger et

tuldgyldigl medlem med stemmeret!

d) Valg afsuppleant(e.) - Jacob Normånn lkke vlllig lilgenvalg.

Posten er vakant!

7. Valg af revisor

a) Revisor Brian Vahlkvist opstiller
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Brian Vahlkvist blev qenvalgt.

b) Vals af reviso.suppleant - Steen Sønderby genopstller

Sten Søndeby blev genvalgt

8. Evenlu€h

D6t blev nævnt, al detvllle være ønskværdigt, atder blev opsal en kæde ved indgangen til Sønderdræsset, så man ikko barc lige l.an køre med knallelt og cykel på

banernel Der er g,tig meget granulåt på Soiffert Arena. Kan det minimeres? Der ønskos flere 3 mandsmål på Sønderdriess€t.

Alle spørgsmåltåges op på el møde med HlC.

Dirigent

rik Petersen Arne Lundsby Andersen
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